
 
 

ZÁPIS 
z konference Západočeské jezdecké oblasti 

konané dne 26. března 2011 v Chrástu 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 
Přítomni – dle prezenční listiny 
 
1) Zahájení – Ing. Paleček 
Pracovní předsednictvo – Ing. Paleček, Mgr. Jáchimová, Ing. Mentlíková, p.Pittner 
Vedení konference – p. Pittner 
Mandátová komise – sl. J. Palečková, pí Csókásová, pí Michalová 
Volební komise – p. Luža, p. Turner, pí Kubošová 
Návrhová komise –  pí Hyťhová, pí Hanzlíková, pí Ujházyová 
 
2) Zprávy  
Zpráva o činnosti – Ing. Paleček 
Zpráva sekretáře – Ing. Paleček 
Zpráva o hospodaření, návrh rozpočtu na 2011 – Ing. Paleček 
- odsouhlasen návrh rozpočtu na rok 2011 (1 se zdržel) 
Zpráva z oblasti vzdělávání + rozpisy – Mgr. Jáchimová 
Zpráva z oblasti sportu – Ing. Mentlíková 
Zpráva mandátové komise 

- Pozváno 103 subjektů, přítomno 53, tj. 58 % 
- Konference je usnášení schopná 

 
3) Právní subjektivita oblasti – pokračovat v jednání, odsouhlaseno, (zdržel se hlasování – 5) 
  
4) Hlasování o počtu členů výboru - návrh 5 členů - odsouhlaseno 
 
5) Ing. Paleček – organizace voleb na předsedu, do výboru 
Představení kandidátů – na předsedu a do výboru oblasti 
 
6) Volba předsedy – tajné hlasování 
p. Dorot – 3 hlasy 
p. Pecka – 26 hlasů 
p. Pittner – 24 hlasů  
Do druhé kola postupují p. Pecka, p. Pittner 
Předsedou Zpč. oblasti byl zvolen p. Antonín Pittner – 27 hlasů 
(p. Pecka obdržel 26 hlasů) 
 
7) Volba výboru – tajné hlasování 
pí. Denková – 32 hlasů 
pí Mgr. Jáchimová – 22 hlasů 
p. Jindra – 29 hlasů 
pí Ing. Mentlíková – 27 hlasů 
p. Ing. Paleček – 49 hlasů 
p. Rédl – 15 hlasů 
p. Dorot – 6 hlasů 
p. Pecka – 31 hlasů 
Výbor bude pracovat ve složení: pí Denková, p. Ing. Paleček, p. Jindra, p. Pecka 
 



8) Diskuse 
Ing. Pecháček 
- pozdravil jednání konference, poděkoval odstupujícímu výboru, poblahopřál  novému  
   výboru 
- co se týče právní subjektivity oblasti – musí schválit celostátní konference ČJF, stanovy  
   musí být identické se stanovami ČJF 
- seznámil konferenci s finančními prostředky ČJF  
- výkonný výbor nechal vypracovat kompletně nové stanovy ČJF 
- jednání s ČT 4-sport o vysílání přenosů z jezdeckých závodů 
- podmínky pro vzdělávání jsou dány požadavky komisí jednotlivých disciplin 
- problémy s konáním CSIO – hlavně finanční 
p. Štych 
- kde jsou peníze na pořádání CSIO, na kvalifikaci na OH 
- na co se používají peníze, které platí oblasti do ČJF 
 
9) Volba delegátů na konferenci ČJF 
 (7 + 2 náhradníci) 
- celý výbor + p. Jaroslav Rédl st,. p. Jiří Luža – (1 se zdržel) 
- náhradníci pí Mgr. Jáchimová, Ing. Mentlíková – odsouhlaseno, (1 se zdržel) 
 
10) Zastupující člen do Rady ČJF 
P. Martin Pecka – (2 se zdrželi) 
 
11) Kandidáti Zpč. oblasti do orgánů ČJF 
- předseda – Ing. Pecháček 
- do výboru ČJF - vzdělávání – Mgr. Jáchimová 
- do výboru – legislativa Ing. Metelka 
- do výboru - sport – Ing. Šíma 
- do výboru – ekonomika – pí Denková 
- do legislativně právní komise - Ing.Metelka, JUDr.Krupičková 
- do disciplinární komise – JUDr. Toman 
- do dozorčí komise – JUDr. Krupičková, pí Denková 
- do skokové komise – p. Jindra 
- do drezurní komise – pí Hyťhová 
(- 2 se zdrželi hlasování) 
 
12) Návrhová komise  
Pí Ujházyová - usnesení (viz příloha) – schváleno (1 se zdržel) 
 
13) Závěr – Ing. Paleček 
 
Zapsala. Jáchimová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


